
Zápis

zjednání Sportovní komise, konané dne 26.9. 2024 , od 18:15 hodin v\z _
malém sále radnice MC Brno -  Líšeň

Přítom ni: Z. Sedláček, D. Urban, L. Barták, T. Hložánek Ing.Mgr.,
H. Chaloupková, J. Sedláček, Ing B. Horák, M. Nosek, M. Hrachovinová 
předsedkyně SK

Navržený program:

1. Zahájení, prezenční listina
2. Doplnění a schválení rogramu
3. Informace o novém hřišti mezi uliceni Kotlanova a Poláčkova
4. Informace PSK o rozeslání emailu žadatelům o dotace
5. Stav hřišť v Líšni a podněty od členů na opravy
6. Diskuse - návrh do diskuse od p. Hložánka -  tréninkové prostory v 

Líšni, cyklostezka p. Barták, pomoc dětem se sportovními aktivitami
7.

Ad 1)
Komise zahájena v 18: 20, předsedkyně konstatovala, že komise je 
usnášeníschopná
Ad 2)
Doplnění a hlasování o programu
na návrh pana Hložánka jsme do bodu 5 přidali konkrétní fotky zničených 
branek a oplocení, do diskuse jsme přidali téma tréninkové prostory v 
Líšni

hlasování : pro 9 proti 0 zdržel se 0
Ad3)
p. Hrachovinová předala informaci o článku místostarosty p. Skotala v 
Líšeňských novinách v říjnovém čísle , o hřišti mezi ulicemi Kotlanova a 
Poláčkova
Ad 4)

p. Hrachovinová informovala členy o rozeslání emailů žadatelům dotací s 
kritériemi pro jejich rozdělení, tak jak bylo odhlasováno členy před 
prázdninami
Ad 5)

Na podnět p. Hložánka jsme projednali a prohlédli si fotky, které jsou



součástí zápisu o špatném stavu branek a hlavně roztřženého pletiva na 
hřišti Kosíkova. v
Navrhujeme usnesení doporučit RMC zajistit opravu branek a plotu. 
Hlasování pro: 9 p ro ti: 0 zdržel se : 0
Ad 6)
Diskuse se rozběhla na návrh p. Hložánka , na kterého se obrátili zástupci 
Karate Budokan na prostory v L íšni, pro jejich úspěšný klub, bohužel v 
zde velmi chybí prostory pro různé druhy sportů, ale momentálně je na 
pronájem prostor na Kotlanove 3. Tuto informaci sdělila p.předsedkyně s 
tím , že info předá p. Hložánek zástupci klubu.
Další se do diskuse přihlásil p. Barták s informací z dopravní komise, že 
byla otevřena cyklostezka kolem spalovny
další část se týkala nápadu p.Hrachovinové s p. Horákem - podpořit např. 
znevýhodněné dítě zaplacením sportovního kroužku, pokud je tov
legislativně v rámci MC vůbec možné,v v
Členové hlasovali o usnesení - sportovní komise navrhuje RMC podle 
článku č. 6 v pravidlech o poskytování dotací zda by šlo stanovit kritérium 
ve sportovní oblasti ekonomicky znevýhodněných dětí
hlasování pro: 9 proti: 0 zdržel se : 0

konec sportovní komise : 19.10

zápis zpracovala M. Hrachovinová

příloha -  fotky hřiště ul. Kosíkova
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